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Abstract (en)
[origin: US2021009389A1] The tandem pulley comprises a pair of sheaves mounted in line between first and second flanges. A gate is fitted rotating
with respect to the first flange between closed and open positions. The gate comes into contact with the second flange in the closed position to close
a housing. The clamp is movable in rotation on the gate between a locking position locking the gate in the closed position and an unlocking position.
The clamp has a prong pressing on the first flange and the gate in the locking position. The clamp has an actuating area separated from the first
flange by the gate. Rotation of the actuating area from the locking position to the unlocking position corresponds to a movement of the actuating
area away from the second flange. Rotation of the actuating area results in pivoting of the prong.

Abstract (fr)
La poulie double (1) comprend une paire de réas montés en ligne entre des premier et un deuxième flasques (6, 7). Un doigt (8) est monté à
rotation par rapport au premier flasque (6) entre des positions fermée et ouverte. Le doigt (8) vient en contact du deuxième flasque (7) en position
fermée pour fermer un logement. Le bloqueur (9) est mobile à rotation sur le doigt (8) entre une position de blocage verrouillant le doigt (8) dans
la première fermée et une position de déblocage. Le bloqueur (9) possède une tige prenant appui sur le premier flasque (6) et le doigt (8) dans la
position de blocage. Le bloqueur (9) possède une zone d'actionnement (10) séparée du premier flasque (6) par le doigt (8). La rotation de la zone
d'actionnement (10) depuis la position de blocage jusqu'à la position de déblocage correspondant à un éloignement de la zone d'actionnement (10)
par rapport au deuxième flasque (7). La rotation de la zone d'actionnement (10) cause le pivotement de la tige.
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